
ØIF                                                                                               27.6.06 

Mødereferat fra 

ordinært bestyrelsesmøde med  

besøg af fodboldudvalget 

26.6.06 kl. 19.00 

  

Deltagere: Torben Bjerregaard, Bent Kristensen, Kirsten Nørgaard og Janne Ildor Jensen. 

Afbud fra: John Jørgensen og Charlotte Winterberg. 

  

Fra fodboldudvalget: Martin, Jan, Leif og Marianne 

  

Dagsorden: 

1.Opfølgning/godkendelse af referat fra 16. maj.  

Referatet godkendt. 

  

      2. Gavepolitik. 

            Udsat til næste møde. 

  

      3. Information om Birkefesten 2006. 

            Der er udtrykt stor tilfredshed fra Birkefestudvalgets side omkring årets Birkefest. 

  

      4. Birkefestens fremtid. 

            Der var på mødet en lille diskussion om evt. nye aktiviteter til Birkefesten 2007.  

            Ingen havde noget konkret at komme med men bestyrelsen enedes om at holde et  



”Birkefestmøde” til september. 

  

      5. Økonomi – halvårsregnskab.  

             Økonomien blev gennemgået af Kirsten. Budgetterne er stort set overholdt og stort set 
alle             

 kontingenterne er nu indbetalt. Rykkere gøres lidt skarpere i fremtiden.  

 Ang. 8752: Torben afventer stadig udspil fra Borgerforeningen om bladets fremtid. 

 Annoncer pålægges en stigning på 2% som vanligt. 

   

       6. Kørsel til petanque og tennis. 

              Der blev enighed om at deltagere til petanque og tennis har lov at cykle derud, og   

              at de samme mennesker undtagelsesvis må transportere større ting derud i bil. Det 
    henstilles at medlemmerne i fodboldafd. ikke cykler ud til banerne. 

  

        7. Dato for næste personalefest. 

               Uge 4 igen?  Udsat til næste møde. 

  

        8. Næste møde: 

                21.8 06 

  

        9. Evt. 

                Bent informerede om love for Sportssammenslutningen. Nærmere information følger 

                fra Bent. 

  

                Der har været en lidt uheldig episode med bilkørsel til fodbold. Bestyrelsen diskuterede 



                lidt frem og tilbage om etikken omkring samkørsel/forældrekørsel uden dog at nå til  

                nogen beslutning om, hvad der skal gøres ved det. Alle var dog enige om, at vi bestemt 

                regner med at folk kører forsvarligt når de har andre med. 

  

                Hits for kids er afsluttet med succes. Næsten alle deltagere er blevet sluset ud i en idræts- 

                forening. Det store minus har været manglende forældreopbakning. 

   Særskilt referat fra fællesmødet med fodboldudvalget : 

  

Der var ingen særlig dagsorden. 

Bent startede med at takke fodboldudvalget for deres store indsats. Derefter blev økonomien 
gennemgået stort set uden kommentarer. Afd. regner med at holde budgettet. De sidste rykkere for 
kontingent er lige sendt ud. 

Det har taget lang tid at få alle trænerpladser besat i år, men det lykkedes til sidst. Målsætningen om 
én holdleder pr. hold er stort set også opfyldt. 

Bent spurgte, om fodboldudvalget fungerede godt  med kun 4 personer. Udvalget  svarede at de 
naturligvis gerne ville være flere til at dele byrderne, men at det ikke er muligt at finde flere. 

Fodboldudvalget udtrykte tilfredshed med hjemmesiden og med informationsniveauet fra 
bestyrelsen. 

Der er fra forskellig side udtrykt ønske om at få ”sandkassebold” tilbage. Kan der skaffes en træner, 
er fodboldafd. ikke afvisende. 

Italiensturen finansieres fortrinsvis ved egenbetaling og gennemføres da der er nok tilmeldte. 

Fodboldafd. ønsker bedre fysiske rammer, bla. flere omklædningsrum og mindst 1 ny udendørs 
bane, men er godt klar over, at det er langsigtede mål, og at der arbejdes på  bedre forhold. 

Bestyrelse spurgte om der var interesse for aktiviteter på tværs af afdelingerne, f.eks.  men alle 
mente, at det nuværende ungdomsudvalg (evt. suppleret af lidt flere)  måtte tage initiativ. 

 


